
 
 

                                         PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 31.08.2011 orele 0900 cu ocazia şedintei ordinare pe luna august 
conform convocatorului înregistrat la nr.3316/25.08 .2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numară consiliul 
local şi dl.Dumitrescu Ilie,dl.Tudosiea ,fiind absent motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei  anterioare,pus la dispoziţia domnilor consilieri.Nefiind este aprobat cu 
10 voturi. 
 Dl.preşedinte supune spre aprobare ordinea de zi modificată,care este 
aprobată cu unanimitate de voturi: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea HCL nr.39/2011 privind 
stabilirea taxelor şi impozitelor locale pentru anul 2012. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea transformării postului de 
bibliotecar comună studii medii în bibliotecar comună studii superioare. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.35/2011. 
4.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local. 
5.Discuţii,întrebări,interpelări. 

 După prezentarea materialelor,se fac înscrieri la cuvânt. 
 Dl.Popa:Între transformarea postului şi mărirea salarială este o diferenţă 
mare.Mărirea salariului depinde de mai mulţi factori:vechime,fond de rezervă etc. 
 Dl.Nicolescu:Şi mai depinde şi de studii. 
 Dl.Popa:De multe ori chiar dacă ai studii superioare eşti încadrat cu studii 
medii. 
 Dl.primar:Referitor la transferarea sistemului de alimentare cu apă la 
Compania de Apă Olt,am vorbit cu reprezentanţii companiei, şi au spus că nu prea 
ar fi dispuşi să preia apa, întrucât nu sunt mulţi consumatori , distanţa până la 
Slatina e prea mare şi costurile sunt ridicate. 
 Dl.Săndulescu:Au pus o sumă de condiţii dintre care unele nu sunt de 
competenţa consiliului local. 
 Dl.Popa:Doamna Gheorghe a prezentat un material foarte stufos şi greu de 
reţinut.Cred că e reaşezat cum trebuia de la început. 
 Dl.Nicolescu:Am să mă refer doar la transformarea postului de bibliotecar 
din studii medii în bibliotecar studii superioare.Şi la noi în învăţământ avem un 
spor de 0,25% pentru funcţia de secretar şi tot atât pentru bibliotecar,ceea ce se 
rezumă la o sumă de o sută şi ceva de lei în plus.Cred că dacă aprobăm 
transformarea postului în studii superioare,cred că trebuie să aducem un bibliotecar 
cu studii de biblioteconomie.Degeaba sunt profesor de fizică, şi ca să-mi completez  
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orele ,mai predau şi alte materii,nu sunt plătit decât ca unul cu studii medii pentru 
că nu sunt de specialitate.Nu vreau să fiu înţeles greşit,nu am nimic cu nimeni,dar 
am vrut să fac aceste precizări. 
 Dl.Săndulescu:Ai făcut şi tu o precizare bună în viaţa ta! 
 Dl.Nicolescu: Cu restul punctelor de pe ordinea de zi am să las pe alţii să 
vorbească.La rectificare ne-a venit şi nouă o sumă mare la curent la regularizare,dar 
am înţeles de la domnul primar că la anul vă fi mai simplu. 
 Dl.Săndulescu:La şedinţa de comisie am studiat raportul prezentat de d-na 
Gheorghe desprins din Codul fiscal şi am convenit ca să se facă totuşi o diferenţiere 
între sate.Am zis ca la Cungrea să fie zona A,rangul IV,Ibăneşti,Oteştii de Jos, 
Cepeşti şi Oteştii de Sus să fie zona B,rangul V şi Cungrea Mică,Mieşti şi Spătaru 
să fie zona C,rangul V.Dacă facem un calcul între zone nu e o diferenţă prea 
mare,dar unele satele componente au multe lipsuri:asfalt,magazine,mijloace de 
transport. 

Referitor la suma /mp la despăgubiri mi se pare prea puţin 7 lei pentru cei de 
la OMV.Ei pleacă cu miliarde de lei profit,preţul carburanţilor se răsfrânge asupra 
noastră şi zic că am putea aproba aici majorarea de 20%,adică preţul 8,4 lei.Aş fi 
vrut şi eu să am sonde,dar din păcate nu am.Cu energia electrică,consumul mi se 
pare cam mare la nivel de comună.Nu ştiu de ce mai ţineţi luminiţele şi la ora asta. 
La iarnă ce mai puneţi?Dacă noi nu încetăm cu penuria asta de bani,o să mergem 
cu bugetul local din ce în ce mai rău. 
 Cu transformarea postului de bibliotecar,acest post este în subordinea 
consiliului local.Noi nu am avut acces să facem o analiză dacă se impune sau nu 
oportunitatea ei.Noi nu avem un raport de activitate al bibliotecarului să vedem e 
oportun?,chiar dacă avem fonduri.Aş merge ca aceste posturi ,şi aici mă refer şi la 
cel al lui Preduţ,să fie analizate şi decizia finală să o luăm când aprobăm 
organigrama pentru anul 2012.E este nicio grabă.Sunt de acord să detaşăm acest 
subiect până la organigramă. 
 E bine să extindem obiectul de activitate al acestei firme,mai ales că cele 20 
de condiţii sunt greu de îndeplinit.E bine şi pentru oameni,dar ar fi bine ca din când 
în când să se facă o verificare a calităţii apei.Nici în fântâni nu e potabilă.Înainte se 
făceau analize prin sondaj.Sunt de acord cu toate proiectele de hotărâri. 
 Dl.Ban:Cu punctul 1sunt de acord cu diferenţierea taxelor,dar noi am zis să 
se facă şi în cadrul localităţilor o diferenţiere.Unii stau pe coaste. 
 Dl.Nicolae:Tocmai pentru asta ne-au trimis hotărârea spre reanalizare.Nu 
merg două ranguri în aceeaşi localitate. 
 Dl.Ban:Cu punctul 2,dacă a făcut  facultatea,fata vrea ,dar dacă nu e legal… 
 D-na contabil:Este legal. 
 Dl.Ban:Să ne prezinte şi nouă activitatea ei. 
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 Dl.Niţi:Câţi cititori a avut?,nu a adus o formaţie…,stă degeaba! 
 Dl.Ban:Dacă tot îi transformăm postul bibliotecarei,pe nea Liviu când îl 
avansăm?Pe el îl plimbăm când la Slatina,când la noi…Să-l mutăm acolo şi să-l 
plătească firma cu studii superioare. 
 Dl.Niţi:Cazacu când termină facultatea? 
 Dl.primar:E abia în anul 2. 
 D-na Condoiu:Costul la apă nu acoperă cheltuiala cu apa,energia şi salariul 
muncitorului. 
 Dl.Alexe:Şi mai ales pierderile… 
 Dl.Nicolae:Nu s-a rezolvat nici până acum problema cu apa! 
 Dl.primar:Unde? 
 Dl.Nicolae:La Udeanu.Curge apa continuu. 
 D-na Condoiu:Societatea trebuie să actualizeze preţul apei. 
 Dl.primar:Societatea nu are voie să meargă pe pierderi. 
 D-na Condoiu:În niciun caz nu va mai fi preţul de acum!E  foarte,foarte mic. 
 Dl.Niţi:Nu se înregistrează apa!Se fură apa pentru campania electorală. 
 Dl.Alexe:probabil aici sunt cele 400 de voturi. 
 Dl.Popa:Preduţ merge la alegeri ca mielul la tăiere! 
 Cu taxele sunt de acord ,cu amendamentele propuse de dl.Săndulescu. 
 Cu transformarea postului e o problemă de natură juridică şi nu vreau să 
intrăm în clenciuri.Mai sunt şi alte legi.Postul de bibliotecar cu studii superioare  e 
la judeţ,municipii,licee,facultăţi.Ştiu că pentru acest post trebuie să ai facultate de 
filologie,secţiunea biblioteconomie.Un bibliotecar de comună ,în viziunea mea  e 
un bibliotecar cu studii medii,cu alte atribuţii pe care le are un bibliotecar adevărat. 
Aici e vorba de mărirea categoriei de salarizare.Bănuiesc că nu e extraordinar de 
mare suma,dar e bine să chibzuim banii şi au dreptate colegii,când zic să mai 
amânăm până se face o analiză.Biblioteca nu e aprozar,face prezentare de 
cărţi,întâlniri cu autorii,cititorii.E bine să ştim măcar o parte din această activitate. 
După ce ne documentăm din punct de vedere juridic,luăm o decizie,să nu ne mai fie 
refuzată hotărârea la Slatina.Nu face bine nimănui,nici primarului şi nici consiliului 
local.Când se aspropie alegerile suflaţi mai greu.Un consiliu local trebuie să aibă 
un ADN care să ţină în braţe numai legea. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri 

1. Proiect de hotărâre cu privire la reanalizarea HCL nr.39/2011 privind 
stabilirea taxelor şi impozitelor locale pentru anul 2012-10 voturi pentru; 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea transformării postului de 
bibliotecar comună studii medii în bibliotecar comună studii superioare-10 voturi 
pentru amânarea proiectului de hotărâre ; 
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3.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.35/2011-10 voturi 

pentru; 
4.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local-10 voturi 

pentru; 
 

 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                        Preşedinte,                                     Secretar, 
                  Dumitru POPA                           Gabriela ANDRONIE 
  
 
  
  
  
 
  


